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Grupa radnyďt

Dzielnicyoďĺota
Miőb Stďeczn ego Warszarłry

Pani

Sylwia Mróz
PrzEwodnicząca Rdy
Dzie ! nicy Ochota rr.st. Warszawy

Na podstawie 9 25 pkt. 7Statutu Dzielnicy ochota m.st' Warszawy zwracamy się & Pani

Pzewodniczącej owprowadzenie do ponądku obrad lV Sesjĺ Rady Dzielnicy ochďa m.st. Warszawy

pŕeijëktu $ańówiska Rady Dzielňi€y o€1iota Miesta $ołe€zňego Wârszawy w s}'rân ië zepcwňĺëńiil

środkówfinansowych niezbędnych do budowy odcinka liniĺtramwajowej do Wilar'owa prowadzącej

pęeł Pole Mokotowskie (ţrw.odeinek C)

Na podstawie 5 26 ust. 1Statutu Dzielniry ochota m.st. Warszawy wyznaczamy raJnego Łukasza

Gawrysia jako naszego przedstawiciela upoważnionego do reprezentowania nas li/ pracach nad tym
projektem.
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Uzasadnienie
do Stanowiska Nr .........

Rady Dzielnicy Ochota m.st. Warczawy
z dnia

w sprawie zapewnienia środkówfinansowych niezbędnych do budowyodcinka linii
Íamwajowej do Wilanowa prowadząeej puez Pole Mekotowskie (żw.
odcinek C)

Zgodnie z informacjami udzielonymi pŻez wiceprezesa Tramwajów

Warszawskich ńa Komisji lnwesţcji i lńfrasřuKury Radzië Wârszawy nâ bÚdÔwÇ

odcinka C (pzez Pole Mokotowskie) linii tramwajowej do Wilanowa nie ma

finansÓwania Dziéje się pomimo tégÓ, żé Ódcińeknâ Mokotowié i Wi ânowĺé (żn. D i

E) Í}st bliski ukończenia,zaś odclnek B (wzdłuż Bitwy Warszawskrej) wľaśnie jest,

realizowany. Brak zarowno ukończônąo projektu jak i zâpéwniońégo finâhsÓwânia

odcinka C uniemożliwi oddanie go do użytku w najbliższej dekadzie. W tej sytuacji

miészkańcyochoţ jészcze długo ńieodćzują korzyści z bÚdowâńejÓbécnie lihii.Brak

środkowego odcinka uniemożliwi puszczeníe tamwďp z ochoţ prâz Mokotów na.,

Wl a n ów. W efekci e bU dowa n a właśn'le tasa řamwajowa n a odci n ku och ocki m będzie

miei bardzo ograniczoną funkcjonalnosi. Jeszcze pţzez wiele lat prawie w żaden

sposob nie poprawi efekýłnościkÔmunikacji publicznejnâ Ódcinku oĆhockim (pżý
jednoczesnych kosztach zuliązanych z ufzymywaniem nowej infrastruktury) Dlatego,

aĺłracamy się o niézvVłoczną zmianę tego stânu rzeczy, ţ. zâpewnierie ÍihanŚÓr'ýaniâ,

spmwne ukończenie pĄektu , jaki pzysĘpienie do prac budowlanych.
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Druk.....

stanowisko Nř

Rady Dzielnicy Ochota m.st. Warszawy

ż dńiâ

w spnawie zapewnienia środkówfinansowych niezbędnych do buÖwyodcinka linii
tamwailwej do Wilanowa prowadząeej prze. Pgle Mokotowskie (Bľ.
odcinek C)

Rada Dzielnicyochota m.st. Warszawy Ał,!Îaca się do Rady Miasta Stďecznąo
Warszawy i Pŕezydeńta Miaśta StďeczněQo \Ą/ärszawy ô wyášýgiiowäńié kţ,vi'ty

umożĺiwiającejbudowęodcinkaliniiÜamwajowejdoWilanowaprowa&ącejpzez Pole
Mokotowskie (hv. odcinék C) i nieałłÔczne PrzysĘPiénie do réalizâ:jitej inwesţcji.

Pzewodnicząca Rady
Dzielnicy Ochota m.st. WarsEawy

Sylwia Mriz


